



DEVELOPMENTAL DISABILITIES ADMINISTRATION (DDA)
**សេចក្តីជូនដំណឹងស្តីពីការត្រួតពិនិត្យឡើងវិញនៃសិទ្ធិទទួលបាន
 សម្រាប់អ្នកមានអាយុដប់ប្រាំបួន (19) ឆ្នាំ**

កាលបរិច្ឆេទ

ឈ្មោះ: និងអាសយដ្ឋានអតិថិជន

ឈ្មោះ: និងអាសយដ្ឋានអ្នកតំណាងអតិថិជន

ឆ្លើយតប៖ សេចក្តីជូនដំណឹងស្តីពីការត្រួតពិនិត្យឡើងវិញនៃសិទ្ធិទទួលបានសម្រាប់អ្នកមានអាយុដប់ប្រាំបួន (19) ឆ្នាំ

បច្ចុប្បន្នអ្នកមានសិទ្ធិទទួលបានសម្រាប់កម្មវិធី Developmental Disabilities Administration (DDA) ។ សិទ្ធិទទួលបានរបស់អ្នកជាមួយ DDA ត្រូវបានត្រួតពិនិត្យមុនពេលអ្នកអាយុ (20) ឆ្នាំ។ ព័ត៌មានដែលយើងមាន អាចមិនគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់អ្នកដើម្បីបន្តសិទ្ធិទទួលបាន DDA របស់អ្នកនៅក្រោមលក្ខខណ្ឌណាមួយដូចខាងក្រោម៖ ពិការភាពខាងបញ្ញា ពិការភាពខ្លួនក្បាល ជំងឺឆ្លុះឆ្លុះ ជំងឺអ្វីមួយ ឬជំងឺសរសៃប្រសាទ ឬ ជំងឺផ្សេងទៀតដែលស្រដៀងនឹងពិការភាពខាងបញ្ញា។ យើងបានភ្ជាប់តារាងឯកសារចាំបាច់ដើម្បីឱ្យអ្នកដឹងនូវព័ត៌មានដែលត្រូវការ។

តើអ្នកចាំបាច់ត្រូវធ្វើអ្វីខ្លះ?

DDA រីករាយក្នុងការធ្វើព័ត៌មានដែលត្រូវការសម្រាប់ធ្វើសេចក្តីសម្រេចចិត្តឡើងវិញនេះឡើងវិញ។ ប្រសិនបើអ្នកចង់ឱ្យ DDA ធ្វើព័ត៌មាន សូមបំពេញទម្រង់បែបបទយល់ព្រមដូចខាងក្រោម៖

1. សរសេរឈ្មោះទីកន្លែង អ្នកផ្តល់សេវា និងទីកន្លែងនានាដែលយើងអាចស្នើសុំព័ត៌មានស្តីពីទម្រង់យល់ព្រម។ រួមមានទាំងព័ត៌មានទំនាក់ទំនងសម្រាប់អ្នកទាំងនោះដែលមានចុះក្នុងទម្រង់យល់ព្រមផងដែរ។
2. ចុះហត្ថលេខា និងកាលបរិច្ឆេទនៃទម្រង់បែបបទយល់ព្រមដែលបានភ្ជាប់ជាមួយ និង
3. បញ្ជូនទម្រង់នោះទៅ DDA វិញ។

តើមានអ្វីកើតឡើងប្រសិនបើខ្ញុំមិនឆ្លើយតបចំពោះសំណើនេះ?

សូមឆ្លើយតបឱ្យបានឆាប់តាមដែលអាចធ្វើបាន ប៉ុន្តែមិនត្រូវយឺតជាង 90 ថ្ងៃ នៅមុនថ្ងៃអ្នកចូលអាយុ (20) ឆ្នាំនោះទេ។ ប្រសិនបើយើងមិនបានទទួលដំណឹងពីអ្នកទេ យើងនឹងពិនិត្យឡើងវិញនូវសិទ្ធិទទួលបានរបស់អ្នកដោយប្រើព័ត៌មានដែលយើងមាននៅក្នុងឯកសារអតិថិជនរបស់អ្នក។ ប្រសិនបើមិនមានព័ត៌មានគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីបញ្ជាក់ពីការសម្រេចចិត្តដែលអាចទទួលយកបានទេ នោះសិទ្ធិទទួលបានរបស់អ្នកសម្រាប់ DDA នឹងត្រូវបញ្ចប់នៅពេលអ្នកធ្វើថ្ងៃខួបកំណើតអាយុ 20 ឆ្នាំ។

ប្រសិនបើអ្នកមានសំណួរណាមួយ សូមទាក់ទង៖

ឈ្មោះ:	លេខទូរស័ព្ទ	អាសយដ្ឋានអ៊ីមែល
--------	-------------	-----------------

ច្បាប់ថតចម្លងវិធានរដ្ឋដែលគ្រប់គ្រងសិទ្ធិទទួលបាន (WAC 388-823) អាចទទួលបានតាមការស្នើសុំ ឬតាមអ៊ីនធឺណែតតាមរយៈ
<https://www.dshs.wa.gov/dda/consumers-and-families/eligibility> ។

ឯកសារភ្ជាប់៖ តារាងឯកសារចាំបាច់
 ទម្រង់បែបបទយល់ព្រម (DSHS 14-012)

ចម្លងជូន៖ ឯកសារអតិថិជន

តារាងឯកសារចាំបាច់

លក្ខខណ្ឌពិការភាព	ភោគវិនិច្ឆ័យ	អ្នកវិនិច្ឆ័យភោគ	តារាងឯកសារចាំបាច់
ពិការភាពខាងបញ្ញា	ពិការភាពខាងបញ្ញា	ចិត្តវិទូដែលមានអាជ្ញាប័ណ្ណ ចិត្តវិទូខាងការអប់រំដែលមានវិញ្ញាបនបត្រក្នុងរដ្ឋ Washington ឬចិត្តវិទូខាងការអប់រំផ្សេងទៀត ដែលទទួលបានវិញ្ញាបនបត្រពីសមាគមចិត្តវិទូខាងការអប់រំជាតិ	របាយការណ៍ចិត្តវិទ្យាពេញលេញ រួមមានពិន្ទុកម្រិតប្រាជ្ញាពេញលេញ (Full Scale IQ) នៃគម្លាតបទដ្ឋានច្រើនជាងពីរ នៅក្រោមមធ្យមភាគ និងពិន្ទុគេស្តជំនាញខាងសម្របសម្រួលខ្លួន ដែលមានគម្លាតបទដ្ឋានច្រើនជាងពីរនៅក្រោមមធ្យមភាគ ដែលត្រូវបានបញ្ចប់នៅក្នុងរយៈពេល 36 ខែចុងក្រោយនេះ។
ពិការភាពខួរក្បាល	ពិការភាពខួរក្បាល ខ្លិន ស្លាប់ពាក់កណ្តាលខ្លួន ខ្លិនដៃទាំងពីរ ឬ ជើងទាំងពីរ	គ្រូពេទ្យដែលមានអាជ្ញាប័ណ្ណ	ការចាប់ផ្តើមមុនអាយុ 3 ឆ្នាំ និងព័ត៌មានដែលគាំទ្រតម្រូវការជំនួយខាងរាងកាយផ្ទាល់ជាប្រចាំនៅក្នុងកន្លែងពីរ ឬច្រើនជាងនេះ (ការប្រើបន្ទប់ទឹក ការងូតទឹក ការបរិភោគ ការស្លៀកពាក់ ការបំលាស់ទី ឬការទំនាក់ទំនង) ។
ជំងឺឆ្លុតជ្រូក	ជំងឺឆ្លុតជ្រូក ឬជំងឺប្រតិវកាច់	គ្រូពេទ្យខាងប្រព័ន្ធប្រសាទដែលមានវិញ្ញាបនបត្រពីក្រុមប្រឹក្សា	ភោគវិនិច្ឆ័យដែលផ្អែកលើប្រវត្តិជំងឺ និងគេស្តលើប្រព័ន្ធប្រសាទ ការបញ្ជាក់ពីគ្រូពេទ្យ ឬគ្រូពេទ្យខាងប្រព័ន្ធប្រសាទ លើការប្រកាច់ដែលមិនអាចគ្រប់គ្រងបាន និងកំពុងបន្ត ឬ កើតឡើងជាច្រើន និងគេស្តលើជំនាញខាងសម្របខ្លួនដែលបង្ហាញពីការកម្រិតជាច្រើនលើមុខងារសម្របខ្លួននៃគម្លាតបទដ្ឋានច្រើនជាងពីរនៅក្រោមមធ្យមភាគ។
អូទីស៊ីម (យោងតាម DSM-IV-TR)	អូទីស៊ីម ឬជំងឺអូទីស៊ីម យោងតាម 299.00 នៅក្នុង DSM-IV-TR	ចិត្តវិទូដែលមានអាជ្ញាប័ណ្ណ គ្រូពេទ្យដែលមានអាជ្ញាប័ណ្ណ ឬ ARNP ដែលពាក់ព័ន្ធនឹងមជ្ឈមណ្ឌលជំងឺអូទីស៊ីម មជ្ឈមណ្ឌលខាងការវិវឌ្ឍខ្លួន ឬ មជ្ឈមណ្ឌលនៃឧត្តមភាព ឬ ក្រុមប្រឹក្សាដែលមានវិញ្ញាបនបត្រ គ្រូពេទ្យខាងប្រព័ន្ធប្រសាទ គ្រូពេទ្យផ្លូវចិត្ត ឬគ្រូពេទ្យកុមារខាងឥរិយាបថ និងការវិវឌ្ឍខ្លួន។	ការវាយតម្លៃពេញលេញ ដោយយោងតាម DSM-IV-TR ដែលបំពេញតាមគ្រប់លក្ខខណ្ឌធ្វើភោគវិនិច្ឆ័យ ភស្តុតាងបង្ហាញពីភាពយឺតយ៉ាវក្នុងការវិវឌ្ឍខ្លួន ឬការបំពេញការងារខុសពីធម្មតានៅមុនអាយុ 3 ឆ្នាំ នៅក្នុងសង្គម ភាសា ជំនាញទំនាក់ទំនង ឬតាមសញ្ញាសម្គាល់ ឬការលេងតាមប្រឌិតញាណ និងគេស្តលើការសម្របខ្លួន ដែលបង្ហាញពីកម្រិតជាច្រើននៅក្នុងមុខងារសម្របខ្លួន នៃគម្លាតបទដ្ឋានច្រើនជាងពីរនៅក្រោមមធ្យមភាគ។
ជំងឺអូទីស៊ីម (យោងតាម DSM-5)	ជំងឺអូទីស៊ីម 299.00 យោងតាម DSM-5 ដែលរួមមាន កម្រិតធ្ងន់ធ្ងរទី 2 ឬ ទី 3 នៅក្នុងជួរទាំងពីរ។	ចិត្តវិទូដែលមានអាជ្ញាប័ណ្ណ គ្រូពេទ្យដែលមានអាជ្ញាប័ណ្ណ ឬ ARNP ដែលពាក់ព័ន្ធនឹងមជ្ឈមណ្ឌលជំងឺអូទីស៊ីម មជ្ឈមណ្ឌលខាងការវិវឌ្ឍខ្លួន ឬ មជ្ឈមណ្ឌលនៃឧត្តមភាព ឬ ក្រុមប្រឹក្សាដែលមានវិញ្ញាបនបត្រ គ្រូពេទ្យខាងប្រព័ន្ធប្រសាទ គ្រូពេទ្យផ្លូវចិត្ត ឬគ្រូពេទ្យកុមារខាងឥរិយាបថ និងការវិវឌ្ឍខ្លួន។	ការវាយតម្លៃពេញលេញដោយយោងតាម DSM-V ដែលបំពេញតាមគ្រប់លក្ខខណ្ឌសម្រាប់ធ្វើភោគវិនិច្ឆ័យ ភស្តុតាងដែលបង្ហាញពីការយឺតយ៉ាវក្នុងការវិវឌ្ឍខ្លួន ឬការបំពេញមុខងារខុសពីធម្មតានៅមុនអាយុ 3 ឆ្នាំ ដែលមានកម្រិតធ្ងន់ធ្ងរ 2 ឬ 3 នៅក្នុងជួរឈរទាំងពីរនៃខ្នាតកម្រិតធ្ងន់ធ្ងរ គេស្តលើជំនាញសម្របខ្លួនដែលបង្ហាញពីកម្រិតជាច្រើននៅក្នុងមុខងារសម្របខ្លួននៃគម្លាតបទដ្ឋានច្រើនជាងពីរ ហើយ FSIQ នៃគម្លាតបទដ្ឋានមួយ ឬច្រើនជាងមួយ នៅក្រោមមធ្យមភាគ – ឬ – បំពេញតាមគ្រប់លក្ខខណ្ឌសម្រាប់ជំងឺផ្លូវចិត្តខ្លះៗការប្រាស្រ័យទាក់ទង 299.00 យោងតាម DSM-IV ។

<p>ជំងឺខាងប្រព័ន្ធប្រសាទ មួយទៀត ឬផ្សេងទៀត ដែលស្រដៀងគ្នានឹងពិការ ភាពខាងបញ្ញា</p>	<p>ជំងឺក្រូម៉ូសូម ឬជំងឺលើប្រព័ន្ធប្រសាទ ដែលគេស្គាល់ថាបានបណ្តាលឲ្យ មានការខ្វះខាតជំនាញលើការ សម្របខ្លួន និងបញ្ញា</p>	<p>គ្រូពេទ្យដែលមានអាជ្ញាប័ណ្ណ</p>	<p>ពិន្ទុខ្នាតកម្រិតប្រាជ្ញាពេញ នៃគម្លាតបទដ្ឋានច្រើនជាង 1.5 នៅក្រោមមធ្យមភាគ និងគេស្គាល់ជំនាញសម្របខ្លួន ដែលបង្ហាញឲ្យឃើញពីកម្រិតជាច្រើនក្នុងមុខងារ សម្របខ្លួននៃគម្លាតបទដ្ឋានច្រើនជាងពីរនៅក្រោមមធ្យមភាគ។</p>
<p>កំណត់សម្គាល់៖ ទម្រង់នេះគឺគ្រាន់តែជាការណែនាំទៅប៉ុណ្ណោះ ហើយ DDA អាចទាមទារព័ត៌មាន ឬការវាយតម្លៃបន្ថែម។ ឯកសារនេះ គឺជាជំហានដំបូងក្នុងការកំណត់សិទ្ធិទទួលបាន។ សិទ្ធិទទួលបាន DDA ត្រូវបានកំណត់ដោយយោងតាមជំពូក 388-823 WAC ។</p>			